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En fråga till kommunalrådet, Michaela Fletcher, (M) om jävsituation i

samband med beslutet om placering av reningsverket!

Den 18 maj 2020 hade vi kommunfullmäktige och där besiutade majoriteten av

kommunfuumäktigeledamöter att placeringen av nya reningsverket ska vara i Margretelund.

Några av de som röstade var eventuellt ;äviga Därför vill'Jag ställa följande fråga till

kommunalrådet, Michaela Fletcher (M):

0 Anser du att det fanns jävsituation i samband med beslutet och att de som i såfall

var jäviga skulle meddela detta före beslutet samt att de inte skulle delta i debatten?

Åk rga den 151.; 2020A x

Anas Abdullah

Kommunfullmäktigeledamot
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